
Historien om fylkesveier og kommunale veier på Vegårshei. 

 

Se dokumentasjon under, utarbeidet av Olav Dukefoss, Statens vegvesen Aust-Agder 1995. 

 

Dette synliggjør på en god måte at fylkesveier og kommunale veier på Vegårshei er et resultat av 

vedtak i fylkesting og kommunestyre. Nevnte veier er bygd med statlige, fylkeskommunale og 

kommunale midler, oppsittere har også i stor grad bidratt.  

 

Dette viser på en god måte hvorledes tidligere politikere i kommunen og på fylket har sett 

viktigheten av et godt offentlig veisystem i en landkommune som Vegårshei. 

 

De politiske vedtakene er i alle prosjektene tatt før byggestart eller etter krav om opprusting. 

Derfor har alle veier som nå kan bli berørt alltid vært offentlige veier. 

 

De fleste av kommunestyrerepresentantene er så unge at de ikke kjenner denne historien, derfor er 

det viktig at våre folkevalgte setter seg godt inn i kommunens veihistorie før de tar beslutning om 

nedklassifisering av kommunale veier eller ikke. 

 

Med vennlig hilsen 

Lars Espeland 

 

 



 

 

 

 



 

 

 



 

 



 

 



 

 

 


